
 
 

Møteinnkalling 

Utvalg:  Ungdomsrådet 

Møtested: Bootleg, Rom 208 - Storstua 

Dato:  07.12.2011 

Tidspunkt: 17:00 – 20:00 

 

Saksliste 

Saksnr.  Innhold   

HUR 16/11 Kort oppsummering av besøk på kommunestyremøte, ved Fredrik og 

Katrine.  

HUR 17/11 Gard og Vilde gir en oppsummering av Folkemøtet for folkehelse. 

Innspill til ny folkehelseplan i Hammerfest kommune.  

Idédugnad for folkehelse 
I forbindelse med arbeidet med ny folkehelseplan fra 2012 i Hammerfest 
ønsker Hammerfest kommune flere ideer og innspill fra våre innbyggere! 

Derfor ber vi om at publikum benytter seg av anledningen til å skrive inn sine ideer og 
tanker rundt folkehelsearbeide. Se på tankekartet under og fordel dine ideer under 
riktig kategori: 

Vi ønsker innspill i forhold til: 

 Hvilke folkehelseutfordringer har vi i Hammerfest? 

 Hvordan kan vi bli bedre på folkehelse i Hammerfest? 

 Satsningsområder, tiltak i Hammerfest? 

Hva er folkehelse? 

Folkehelse handler om alt som fremmer helse, trivsel og bolyst! Målet for 
folkehelsearbeid er flere leveår med god helse og å redusere sosiale helseforskjeller i 
kommunen vår. 

HUR 18/11  Videre arbeid med profilering av Hammerfest ungdomsråd 

HUR 19/11 Økonomiplan 2012 - 2015 

HUR 20/11 Behandling av søknader til ungdomsprosjekter 

 Se vedlegg for søknad fra elevrådet på Hammerfest V.G.S. 
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Ungdomsrådet 

Hammerfest Kommune   

           25.11.2011 

Elevrådet v/ 

Juleballkomitéen 

Hammerfest Videregående Skole 

 

SØKNAD ANGÅENDE MIDLER TIL JULEBALL VED HAMMERFEST VGS 

 

Vi ønsker å samle skolen til en sosial sammenkomst, og ønsker derfor å arrangere et juleball. 

Dette blir den 20. desember og det vil være obligatorisk oppmøte for elevene. Derfor vil vi 

gjøre litt ut av denne kvelden for at det skal være attraktivt og ikke oppleves som tvang for 

elevene. 

 

Ballet blir å finne sted i flerbrukshallen på Prærien, som vi har fått leie med midler fra EO-

fondet som Elevorganisasjonen står for hver høst. Hallen står for bord og benker som er 

inkludert i de 10 000 vi må gi for leien. Det vil bli servert mat med en brus til hver elev, 

ettersom det er et alkoholfritt arrangement. Vi trenger penger for å leie inn folk til 

scenerigging i tillegg til lyd og lys, og noen som kan styre det hele kvelden. 

 

Formålet med juleballet er at skolen skal bli mer sammensveiset, at vi kan bli bedre kjent på 

tvers av klassene i mer avslappede omgivelser, jobbe for et bedre skolemiljø og fremme rus- 

og alkoholfrie arrangement.  

 

 

Ana Carolina Vikene 

Elevådsleder 
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Budsjett for juleball ved Hammerfest VGS, 2011 

  Beskrivelse: Beløp Status: 

        

Inntekter:       

  Støtte fra Elevorganisasjonen for sosialt arrangement  kr 10 000,00  Innvilget 

  Støtte fra Hammerfest VGS for sosialt arrangement  kr 10 000,00  Innvilget 

  Støtte fra Ungdomsrådet  kr    5 000,00  
Venter 
svar 

  Støtte fra NAV Rudsmiddeltjeneste  kr    3 000,00  
Venter 
svar 

        

        

        

Utgifter:       

  Lokale, utstyr, vasking  kr 10 000,00  Godkjent 

  Mat og drikke  kr    7 000,00    

  Underholdning  kr    3 500,00  Godkjent 

  Teknisk  kr    3 500,00    

  Materiale til utsmykking av lokalet  kr    3 000,00    

  Uforutsette utgifter   kr    1 000,00    

        

        

        

        

Sluttum:    kr 28 000,00    

 


